
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1055

Vil ministeren redegøre for, hvordan man kan garantere de ansattes sikkerhed i Aarhus

Arrest, når der hele tiden fjernes personale og senest beskåret med 20 personaletimer?

Vil ministeren ligeledes redegøre for, om nedskæringerne er forsvarlige i forhold til over-

belægningen, der tilsyneladende vokser dag for dag, og mener ministeren, der er en øvre

grænse for, hvor mange ekstra fangere arresthusene kan modtage, jf. at arresthusene

angiveligt har fået at vide, at det ikke er en mulighed at afvise nye fanger, selvom der ikke

er ledig kapacitet i arresthuset?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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